
 
Venøboens bestyrelsesmøde d. 19/5 kl. 19.00 
 
Bestyrelsesmøde deltagere: Annette Friis, Søren Hindkjær og Mette Haahr  
Afbud fra Per Noesgaard og Bodil Anker-Møller 
 
1. Status: 

•     Venø Festival forsætter som en selvstændig forening og ønsker ikke pt at ændre vedtægterne, så 
de er momsfritaget.  De ønsker dog løbende kontakt mellem Venø Festival og Venøboens 
bestyrelse.  

•    Venø Cykeludlejning: cyklerne er kommet og Mogens Askanius arbejder på at få sat udlejningen 
sat i system. Regnskabet for cykelprojektet til Erhvervs styrelsen skal være afsluttet senest 1. juli 
2021 for at få udbetalt de sidste 20% til projektet. 

•      Geopark Vestjylland - udsættes til næste møde 
•      Fibernet - udsættes til næste møde. Søren rykker Jysk Energi. 
•      Aktivitetsbane i kirkeskoven - der er flere muligheder for at søge midler og der arbejdes fortsat     

på sagen. 

•     Seniorbofællesskab - der regnes på forventede huslejer. 
•     Cykelskur -  afventer svar på byggetilladelse fra Kystdirektoratet. 

2. Gratis færge - der er midler til ca 1 ½ måneds gratis færge. Vi aftaler med Charlie hvornår - og hvordan  
                              midlerne skal bruges. 
 
3. Udviklingsplanen  - Venøboen tager kontakt til havnebestyrelsen og Peter Petersen for at høre, hvordan  
                                       det går med havneprojektet. 
 
4. Indlæg Venøposten  
 
5. Nye Venøboere - ingen nye Venøboer 
 
6. Evt. 
 

- Flexboliger (kort drøftelse) 
- Generalforsamling i oktober med 14 dages varsel 

 
Næste møde: onsdag den 16. juni 2021 kl 19:00 

 
 
 


